
ПРОТОКОЛ №3 

засідання циклової комісії журналістики, діловодства та філології 
Відокремленого структурного підрозділу  

«Фаховий коледж інженерії, управління та землевпорядкування  
Національного авіаційного університету» 

 

31 жовтня 2024 р.                     м. Київ 

 

Голова:             Віта ШЕВЧЕНКО 
Секретар:         Ірина КОЗЛОВЕЦЬ 

Члени комісії Ірина КОЗЛОВЕЦЬ, Людмила ТКАЧЕНКО, Роман 
ТКАЧЕНКО, Антоніна БОГІНСЬКА, Віталій 
ЛИТВИНЕНКО, Лілія ГРУДЗИНСЬКА, Оксана 
ВОЛОШИНА, Галина ТРЕГУБОВА, Людмила 
ХАЛІНОВСЬКА, Дмитро ФОМІН, Віта ШЕВЧЕНКО, 

Наталія БІЛАН 

Присутні: 
 

 

 

 

Відсутні:            

Віталій ЛИТВИНЕНКО, Лілія ГРУДЗИНСЬКА, Людмила 
ТКАЧЕНКО, Роман ТКАЧЕНКО, Антоніна БОГІНСЬКА, 

Оксана ВОЛОШИНА, Галина ТРЕГУБОВА, , Віта 
ШЕВЧЕНКО, Наталія БІЛАН 

 

Дмитро ФОМІН, Ірина КОЗЛОВЕЦЬ, Людмила 
ХАЛІНОВСЬКА 

                           

 

 

Порядок денний: 

1.  Про перейменування КІУтЗ. 
2. Про підсумки проведення тижня ЦК. 

3. Про проведення заходів щодо популяризації принципів академічної 
доброчесності. 

4. Обговорення та затвердження тем курсової роботи з дисципліни 
«Інфографіка новинного дизайну» для здобувачів освіти ІV курсу 
спеціальності 061 Журналістика.  

5. Обговорення та затвердження тем курсової роботи з дисципліни 
«Документознавство» для здобувачів освіти ІІІ  курсу спеціальності 029 
Інформаційна, бібліотечна та архівна справа. 

6. Про реалізацію студентоцентрованого навчання в коледжі.  
 

 

1. СЛУХАЛИ: 
Віту ШЕВЧЕНКО, голову ЦК, викладача, яка доповіла про необхідність 

внести пропозиції щодо перейменування коледжу для оптимізації запису в 
додатки до дипломів студенти.  



ВИСТУПИЛИ: 
Віталій ЛИТВИНЕНКО, викладач фахових дисциплін ОПП 

«Журналістика», який запропонував мінімізувати кількість слів та звести 
назву до Коледж НАУ 

Лілія ГРУДЗИНСЬКА, викладач, яка запропонувала орієнтуватися на 
основні напрямки підготовки фахових молодших бакалаврів.  
 

УХВАЛИЛИ:   
Взяти час на роздуми щодо можливого перейменування КІУтЗ 

 

     Результати голосування: за 7, проти 0  , утримались 2 

 

2. СЛУХАЛИ: 
Віту ШЕВЧЕНКО, голову ЦК, викладача, яка  звернула увагу що 

тиждень ЦК розтягнувся майже на ввесь жовтень. Це пов*язано з тим, що 
було організовано конкурс студентської поезії, де у фейсбуці студенти 
щотижня голосували за вірші, які їм найбільше сподобалися. Було проведено 
екскурсії, написано радіодиктант, зіграно два заходи, проведено виховні 
години.  

 

УХВАЛИЛИ:   
Прийняти інформацію до відома та продовжити збір матеріалу для 

наступних заходів. 

 

Результати голосування: за 9, проти 0, утримались 0 

 

3. СЛУХАЛИ: 
Віту ШЕВЧЕНКО, голову циклової комісії журналістики, діловодства 

та філології, про проведення заходів щодо популяризації принципів 
академічної доброчесності, яка зазначила, що академічна доброчесність є 
однією з ключових складових частин внутрішньої системи забезпечення 
якості освіти та запропонувала викладачам частіше нагадувати здобувачам 
освіти про принципи академічної доброчесності, особливо в сучасних умовах  
навчання. 

УХВАЛИЛИ:  
Інформацію взяти до відома, викладачам комісії, зокрема класним 

керівникам протягом навчального року провести ряд заходів щодо 
популяризації принципів академічної доброчесності.  

 

 

4.  СЛУХАЛИ:  
Віту ШЕВЧЕНКО, голову циклової комісії журналістики, діловодства 

та філології, голову циклової комісії журналістики, діловодства та філології, 
яка наголосила на необхідності обговорення та затвердження тем курсової 



роботи з дисципліни «Інфографіка новинного дизайну» для здобувачів освіти 
ІV курсу спеціальності 061 Журналістика.  

 

УХВАЛИЛИ:  
Затвердити теми курсових робіт з дисципліни «Інфографіка новинного 

дизайну» для студентів ІV курсу. 
 

5. СЛУХАЛИ:  

Віту ШЕВЧЕНКО, голову ЦК журналістики, діловодства та філології, 
яка повідомила, що викладачами Оксаною ВОЛОШИНОЮ та Антоніною 

БОГІНСЬКОЮ розроблені та представлені теми курсової роботи з 
дисципліни «Документознавство», які є актуальними для дослідження.  

УХВАЛИЛИ: 
Затвердити теми курсової роботи з дисципліни «Документознавство» 

для здобувачів освіти ІІІ  курсу спеціальності 029 Інформаційна, бібліотечна 
та архівна справа. 

 

6. СЛУХАЛИ: 
 

Слухали:  Віту ШЕВЧЕНКО, голову ЦК журналістики, діловодства та 
філології, яка зазначила, що з огляду на останні світові катаклізми, а також 
тренди у навчанні і викладанні, застосування прийомів та методів 
студентоцентрованого навчання є необхідними та безальтернативними 
вимогами для подальшого існування та розвитку закладів освіти. А тому 
варто застосовувати прийоми студентоцентрованого викладання на заняттях 
спеціальних дисциплін, залучати студентів до різних форм пошукової, 
гурткової,  та науково-дослідної роботи в коледжі. 

Ухвалили: 
1. Інформація про роль студентоцентрованого навчання, принципи та 

методи такої форми організації викладання взяти до відома. 
2. Застосовувати прийоми студентоцентрованого викладання на 

заняттях спеціальних дисциплін, залучати студентів до різних форм 
пошукової  та науково-дослідної роботи в коледжі та поза межами в рамках 
участі в online-конференціях, семінарах, вебінарах тощо для стимулювання 
розвитку такої форми роботи із студентами. 

 

 

Голова ЦК                                                            Віта ШЕВЧЕНКО 

 

 

Секретар                                   Ірина КОЗЛОВЕЦЬ 

 

 


